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Protokoll fört vid ordinarie jaktstämma med  
Arbrå Östra VVO i Bygdegården i Flästa 
2010-04-29. 
Totalt 38 st deltagare 

§ 1. Öppnande 
Ordförande Ingvar Persson hälsade välkommen och förklarade stämman öppnad. 

 
§ 2. Val av ordförande för stämman 
 Stämman utsåg Tor Jonsson till ordförande för stämman. 
 
§ 3. Anmälan om protokollförare 
 Olle Eriksson anmäldes som protokollförare. 
 
§ 4. Val av två justeringsmän 
 Anders Smålänning och Bo Jonsson utsågs till justeringsmän. 
 
§ 5. Fråga om stämman utlysts i behörig ordning 

Stämman förklarades vara utlyst i laga ordning. Annons införd i Tidningen Ljusnan den 16 
april samt på vår hemsida. 

 
§ 6. Godkännande av dagordning. 

Den föreslagna dagordningen godkändes.  
 
§ 7. Fastställande av röstlängd 

Stämman beslutade att avvakta med röstlängden till ev. behov föreligger och efter att 
sekreteraren redogjort för röstningsförfarandet. 

 
§ 8. Styrelsens och revisorernas berättelser. 

a) Styrelsens verksamhetsberättelse lades med ett godkännande till handlingarna. 
b) Styrelsens räkenskapsberättelse lades med ett godkännande till handlingarna.  
c) Revisorernas berättelse lades med ett godkännande till handlingarna 
d) Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2009. 
 

§ 9. Fråga om användning av överskott från föregående räkenskapsår 
 Stämman beslutade att 2009 års överskott överförs till 2010 års löpande räkning. 
 
§ 10. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat för 2010. 
 Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. 
 
§ 11. Fastställande av regler för jaktutövning och viltvård.  

a) Årets älgjakt pågår mellan 11/10 2010 och 31/1 2011. 
b) Stämman beslutade att årets älgavskjutning skall vara 120 djur. Det innebär 36 st kor, 24 

st tjurar och 60 st kalv eller 12 st kor, 8 st tjurar och 20 st kalvar per jaktlag. Av totala 
avskjutningen skall 45-50 % vara kalv.  

c)  ”Regler vid älgjakt” presenterades och ”Särskilda bestämmelser för 2010”godkändes.  
d) Anmälan till älgjakten skall skriftligen göras till jaktledarna senast 15/8. För att få lösa 

jakträttsbevis skall giltigt skjutprotokoll uppvisas liksom statligt jaktkort och 
jägarförsäkring. Föregående års ekonomiska mellanhavande skall också vara reglerade.  

e) Stämman beslutade att rekommendera jägarna att ingen rådjursjakt skall bedrivas efter  
den 31/12. OBS att det finns beslut om att rekommendera jägarna att inte skjuta vuxet 
råget. Denna rekommendation gäller till 2012. 

f) Stämman beslutade att småviltjägare får ha två jaktgäster med obegränsat antal 
jaktdagar. Av jaktgästen skjutna djur, skall rapporteras på gästens ”jaktvärdens” skottlista. 
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g) Stämman beslutade att inga dagkort får säljas lördag och söndag före älgjakten.  
h) Beslutades att jägare som skall deltaga i björnjakt, skall ha erlagt jaktprovet ”Björnpasset”. 
i) Beslutades att samarbete skall bedrivas med angränsande VVO vid jakt på rovdjur 

 
§ 12. Fastställande av avgifter för jakträttsbevis, jakträttsbevis samt vissa ersättningar 

a) Stämman fastställde priset på jakträttsbevis för älg till 200 kr.  
b) Stämman fastställde priset på jakträttsbevis för småvilt till 200 kr. Föreningsarrendatorer 

skall betala 350 kr. Priset på dagkort fastställdes till 50 kr. Beslutades även att en 
straffavgift på 100 kr skall tas ut vid ej inlämnade skottlistor.  

c) Stämman fastställde priset för styckat älgkött till icke jagande markägare med avtal om 
överlåtelse till VVO, på 40 kr/kg. Dock får endast max 10 % av den totala mängden 
försäljas.  

d) Stämman fastställde arrendeavgiften till 12 kr + moms/ha. 
e) Stämman beslutade att styrelsearvodet skall vara 10 000 kr att fördela i styrelsen samt 

sammanträdesersättning 250 kr per person och sammankomst. Revisorernas ersättning 
fastställdes till 300 kr per person och sammankomst.  

 
§ 13. Områdesjakt på stora rovdjur. 
 Stämman beslutade att björn- och lojakt skall bedrivas som områdesjakt. 
 
§ 14. Motioner från medlemmarna. 

En motion har inkommit från Hans Erik Pettersson och Berit Bodin om att förlänga tidigare 
rekommendation att inte skjuta vuxen råget. Rekommendationen skall gälla t.o.m. 2012. 
Stämman beslutade i enlighet med motionen 

 
§ 15. Frågor om föreningens tillstånd för upplåtelse och överlåtelse av av jakträtt inom 

området. 
  

Upplåtelser:  
o Stefan Brandt har erhållit avtal med Sveaskog, avseende småvilt.  
o Kenneth Svedlund har erhållit avtal med Holger Larsson, avseende småvilt.  
o Kaj Unger har avtal med Ingvar Persson, avseende småvilt 

 
Överlåtelser:  
- Inga hittills kända och anmälda 

 
§ 16. Antagande av medlemmar  
 Ansökningar har inkommit från: 

- Per-Jonas Sundell på älg och småvilt 
- Mats Gradin på älg och småvilt 
- Ove Pettersson, småvilt 
Då ingen mark finns tillgänglig kunde ansökningarna ej beviljas.  
 

§ 17. Val av ordförande i styrelsen 
 Stämman valde Ingvar Persson till ordförande för en tid av ett år. 
 
§ 18. Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter. 

a) Stämman valde Leif Nilsson (omval) och Lars Rodin (omval) för en tid av två år.  
b) Stämman valde Nils-Erik Nilsson (omval) och Dick Persson (omval) samt Per Eriksson 

(omval) till suppleanter för en tid av ett år. 
 
§ 19. Val av revisorer jämte suppleant 

a) Stämman valde Karin Eriksson och Lennart Simas till revisorer för en tid av ett år. 
b) Stämman valde Lars Eriksson till revisorssuppleant för en tid av ett år. 

 
§ 20. Val av personer som skall utfärda jakträtts- och jaktgästbevis. 

Stämman valde Sigge Bergström, Leif Wiggedal och Johan Andersson till 
småviltkortförsäljare.  
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§ 21. Övriga val 

a) Respektive jaktlag har nominerat jaktledare. Stämman fastställde valen av dessa.  
Änga: Lars Rodin (sammankallande) och Tord Jonsson 
Flästa: Leif Nilsson (sammankallande) och Aron Andersson. 
Bogården: Hans-Erik Pettersson (sammankallande) och Lars Persson 

b) Representanter till viltvårdskommittén har nominerats av styrelsen och jaktlagen. 
Stämman fastställde viltvårdskommittén enligt följande: En repr från styrelsen, Tommy 
Thyrén och Stefan Asph (Bogården), Sigge Bergström och Mattias Eriksson (Änga), Aron 
Andersson och Johan Andersson (Flästa).  

c) Till ombud för kretsens årsmöte utsåg stämman Hans-Erik Pettersson med Leif 
Wiggedahl som suppleant. Ett ombud från styrelsen utses senare av styrelsen.  

 
§ 22. Bestämmande av sättet för delgivning av jaktstämmans och styrelsens beslut samt för 

kallelse till jaktstämma. 
 Stämman beslutade att kallelse till stämmor skall annonseras i Ljusnan och på vår hemsida. 

Delgivning av jaktstämmans beslut ges varje jägare vid lösande av jakträttsbevis samt på vår 
hemsida. 

 
§ 23. Val av valberedning 
 Stämman valde Erik Andersson till ledamot i valberedningen för en tid av tre år. Kvarstående i 

valberedningen Jan Jonsson ytterligare i 2 år och Sivert Norell 1 år (sammankallande). 
 
§ 24. Övriga frågor 

a) Leif Nilsson informerade om de nya regler som gäller vid handhavande av viltolyckor. 
Dessa gäller fr.o.m. årsskiftet. Staten är numera ansvarig för avlivning vid en viltolycka. 4 
st kontaktmän kommer att utses genom kretsen försorg. Ersättning för avlivning av älg blir 
700 kr och 400 kr för rådjur. Under 2009 genomfördes 38 st eftersök. Speciella kläder 
kommer att tilldelas kontaktmännen, likaså kommer de att genomgå en utbildning. Viltet 
tillfaller alltid jakträttsinnehavaren, vilket i de flesta fall är VVO och i praktiken innebär det 
resp. jaktlag. Jaktlagen får ingen separat ersättning utan den utgörs av villebrådet.  

b) Extra jaktstämman den 24/8 i Bogården. 
c) Beslutades att följande tilläggsregler skall gälla vid inval av arrendatorer:  
- Markägaren, som tidigare jagat och överlåter fastigheten till annan inom familjen, skall 

automatiskt antas som invald arrendator.  
d) Älgstigen genomförs den 14/8.  
e) Sekr rapporterade om uppföljningen och uppdatering av Jägar- och Fastighetsregister. 
f) Leif N rapporterade om den genomförda älginventering med helikopter. 
 

§ 25. Avslutning 
Mötesdeltagare tackades för visat intresse och ordförande förklarade mötet avslutat. Mötet 
avslutades med kaffe och smörgås. Efter det ordinarie mötet höll Gunnar Wikström från 
Bollnäs Kommun en intressant information om det aktuella cesiumläget i vårt område.  

 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Olle Eriksson, sekr    Tor Jonsson, mötesordf 
 
 
     Anders Smålänning, justerare 
 
 
    Bo Jonsson, justerare 


